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19 listopada br., Ewelina Gładki, dyrektor Biura Społeczeństwa Informacyjnego Urzędu
Marszałkowskiego reprezentowała województwo świętokrzyskie w panelu podsumowującym
dotychczasowe projekty szerokopasmowe oraz perspektywy ich dalszego rozwoju podczas
Konferencji Sieci Szerokopasmowe, która odbyła się w Hotelu Westin w Warszawie.

Paneliści wymienili się doświadczeniami w zakresie: stanu rozbudowy sieci
szerokopasmowych w poszczególnych województwach, wyboru i funkcjonowania
Operatorów Infrastruktury, dofinansowania dla beneficjentów ze strony UKE oraz jak
projekty ostatniej mili realizowane przez PARP wpłynęły na likwidację białych plam i czy
faktycznie zlikwidują je w Polsce Wschodniej w przyszłości.

W dyskusji wzięli również udział przedstawiciele Orange Polska, Ministerstwa Administracji
i Cyfryzacji, Polskiej Agencji Administracji i Cyfryzacji, EmiTel, Krajowej Izby Komunikacji
Ethernetowej, Urzędu Komunikacji Elektronicznej oraz Urzędu Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego.  


